



PERBADANAN KEMAJUAN PERTANIAN NEGERI PAHANG

KENYATAAN SEBUTHARGA
NO. SEBUTHARGA : PKPP/SH.123/2022

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat bumiputera yang berpengalaman, berkelayakan dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang yang berkaitan bagi melaksanakan kerja-kerja berikut:

TAJUK KERJA	TAKLIMAT/ LAWATAN TAPAK	TEMPAT DOKUMEN DIPEROLEH	TEMPAT/TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN (TANPA SENJATA API) DI BANGUNAN PERBADANAN KEMAJUAN PERTANIAN NEGERI PAHANG (PKPP), KUANTAN, PAHANG. (Kod Bidang: 220801)	TIADA taklimat berkenaan sebutbarga. Lawatan tapak adalah TIDAK DIWAJIBKAN . Namun, syarikat boleh mengadakan lawatan tapak dengan mematuhi SOP yang telah ditetapkan oleh KKM dan MKN secara <i>temujanji</i> dengan wakil bangunan Encik Ahmad Syukri (09-556 2455)	<i>Sila muat turun di Laman Web PKPP</i> www.pkpp.gov.my <i>Klik di ruangan</i> “Iklan/Notis”	Tarikh Tutup: 30/11/2022 (RABU) Masa: 12.00 Tengah Hari
TEMPOH KERJA : 1 TAHUN (1 JANUARI 2023 HINGGA 31 DISEMBER 2023)			

- Semua syarikat yang berminat menyertai sebutbarga ini diwajibkan mengisi dan menghantar dokumen yang dilampirkan (Sila muat turun dokumen di laman web PKPP (www.pkpp.gov.my) serta melampirkan **Profil Syarikat** dan **Penyata Bank 3 Bulan** terkini syarikat bersama-sama Dokumen Sebutbarga tersebut.
- Dokumen sebutbarga yang telah lengkap dipenuhi dan dilakri ditulis **“SEBUTHARGA NO. 123/2022”** di sebelah kiri atas sampul surat hendaklah dimasukkan ke dalam **Peti Sebutbarga** yang disediakan di alamat:

KETUA PEGAWA EKSEKUTIF
PERBADANAN KEMAJUAN PERTANIAN NEGERI PAHANG
JALAN GAMBUT, 25990 KUANTAN
PAHANG.
(U.P.: PENGURUS KEWANGAN)

Pada atau sebelum tarikh dan masa tutup sebutbarga.

- Dokumen Sebutbarga yang diterima selepas tarikh dan waktu tutup sebutbarga tidak akan dipertimbangkan.
- PKPP tidak terikat untuk menerima tawaran yang paling rendah ataupun lain-lain tawaran yang dikemukakan tanpa sebarang sebab. Pihak PKPP juga tidak akan bertanggungjawab sekiranya terdapat kesusialan semasa mengemukakan tawaran harga disebabkan oleh kecuaiian pembida.

Bertarikh: 22 NOVEMBER 2022